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ZAPYTANIE 
w sprawie nasadzeń na ul. Opolczyka, w nawiązaniu do pisma ZDiT-IR1.4130.6.72.2024 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

W odpowiedzi na pismo Rady Osiedla 33 z dnia 30.04.2024r. w sprawie rozjeżdżania zieleńca przy paczkomacie na ul. Opolczyka, Zarząd 

Dróg i Transportu poinformował, iż w przedmiotowej lokalizacji wykonane zostaną nowe nasadzenia wskazując jako przewidywany 

termin realizacji prac wrzesień br. Niestety do dnia dzisiejszego żadne prace się nie rozpoczęły. Dlatego uprzejmie proszę o informację: 

1. Jaki jest powód opóźnienia prac? 

2. Kiedy zostaną wykonane nasadzenia oraz zabezpieczenie zieleńca przed dalszym rozjeżdżaniem? 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Magdalena Gałkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki  

1/  pismo ZDiT-IR1.4130.6.72.2024 

       

  








